

By Mr. Chrétien, a Member of the Queen's Privy Council,—Copies of Reports of the Anti-Inflation Board to the Governor General in Council reporting its reference to the Administrator pursuant to subsection 17(2) of the Anti-Inflation Act of the agreement respecting (1) County of Oxford, dated December 18, 1978. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/441B-2;

(2) Bell Canada, dated December 18, 1978. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/441C-2;

(3) Regional Municipality of York, dated December 18, 1978. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/441D-2; and

(4) R.L. Crain Limited, dated December 18, 1978. (English and French).—Sessional Paper No. 304-1/441E-2.

By Mr. Chrétien,—Report of the Tariff Board, pursuant to the Inquiry ordered by the Minister of Finance respecting exemptions from duties for certain institutions and goods under Tariff Items 69605-1 and 69610-1—Reference No. 155, pursuant to section 6 of the Tariff Board Act, chapter T-1, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 304-4/1A.

Par M. Chrétien, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapports, en date du 18 décembre 1978, de la Commission de lutte contre l'inflation au gouverneur en conseil, soumettant à l'examen du Directeur conformément au paragraphe (2) de l'article 17 de la Loi anti-inflation, chapitre 75, Statuts du Canada, 1974-1975-1976, l'entente concernant (1) le Comté d'Oxford. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/441B-2;

(2) Bell Canada. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/441C-2;

(3) La municipalité régionale de York. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/441D-2; et

(4) *R.L. Crain Limited*. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-1/441E-2.

Par M. Chrétien,—Rapport de la Commission de tarif sur l'enquête ordonnée par le ministre des Finances sur les exemptions de droits pour certaines institutions et marchandises—sous les numéros tarifaires 69605-1 et 69610-1, renvoi numéro 155, conformément à l'article 6 de la Loi sur la Commission du tarif, chapitre T-1, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 304-4/1A.

---

At 6.01 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

---

A 6 h. 01 du soir, la Chambre s'ajourne à demain, à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.